

Vorläufige Konzernzahlen 2022: Weiterer Rückstellungs- und Abschreibungsbedarf führt zu höherem Konzernjahresfehlbetrag

Veröffentlichung einer Insiderinformationen nach Artikel 17 der Verordnung (EU) Nr. 596/2014

Gnarrenburg, 10.05.2023 – Im Zuge der laufenden Jahresabschlussarbeiten und -prüfung für das Geschäftsjahr 2022 der Brilliant AG (ISIN: DE0005272702) hat sich unter anderem im Zusammenhang mit der Bewertung von Lagerbeständen und Forderungen ein weiterer Rückstellungs- und Abschreibungsbedarf in Höhe von rund EUR 4,0 Mio. ergeben. Vor diesem Hintergrund wird das in der Ad-Hoc Mitteilung vom 2. Februar 2023 veröffentlichte Konzernergebnis (vorläufig, ungeprüft) nicht erreicht. Statt eines zuvor erwarteten Konzernjahresfehlbetrags von EUR 4,1 Mio. (Vj. Konzernjahresüberschuss von EUR 0,9 Mio.) beläuft sich der Konzernjahresfehlbetrag (vorläufig, ungeprüft) nun voraussichtlich auf EUR 8,1 Mio. Das bereits kommunizierte Konzernumsatzniveau von rund EUR 66,6 Mio. verringert sich auf rund 65,3 Mio. (Vj. EUR 70,7 Mio.).

Preliminary group figures 2022: Additional need for provisions and depreciation leads to higher consolidated net loss for the year

Publication of insider information according to Article 17 of Regulation (EU) No. 596/2014

Gnarrenburg, May 10th, 2023 - In the course of the ongoing work on and audit of the annual financial statements of Brilliant AG (ISIN: DE0005272702) for fiscal year 2022, a further need for provisions and write-downs in the amount of approximately EUR 4.0 million has arisen, among other things, in connection with the valuation of inventories and receivables. Against this background, the consolidated net profit (preliminary, unaudited) published in the ad hoc announcement of February 2, 2023 will not be achieved. Instead of a previously expected consolidated net loss of EUR 4.1 million (previous year: consolidated net income of EUR 0.9 million), the consolidated net loss (preliminary, unaudited) is now expected to amount to EUR 8.1 million. The already communicated consolidated sales level of around EUR 66.6 million will decrease to around 65.3 million (previous year: EUR 70.7 million).

Kontakt:

Brilliant AG
Michael Last/ Gunther Bonnes, Vorstände
Brillantstraße 1, 27442 Gnarrenburg
Telefon: +49(0)4763890
Telefax: +49(0)476389171
E-Mail: info@brilliant-ag.com
Web: www.brilliant-ag.com/